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Närvarande:	  
Christer	  Fällman	  
Ann	  Mari	  Lindqvist	   	   	  
Lars	  Lundbom	  	   	  
Jane	  Jansson	  
Per	  Rudin	  

Anders	  Niska	  
Mikael	  Ekman	  
Björn	  Lundstedt	  
Berndt	  Edgren	  

	   	   	   	  
	  
1.	  	   Mötet	  öppnades	  av	  Christer.	  
2.	   Christer	  valdes	  till	  ordförande,	  Ann	  Mari	  till	  sekr	  och	  till	  justerare	  Per.	  
3.	   Dagordningen	  godkändes.	  
4.	   Föregående	  protokoll	  gicks	  igenom.	  
	  
5.	   Rapport	  om	  ekonomin	  från	  kassör	  Lasse:	  
	   	  
	   Rapport	  180328	  (föregående	  protokoll)	   Rapport	  180417	  
	   Collector	  1	   220	  301,48	   	   220	  301,48	  
	   Collector	  2	   782	  614,76	   	   782	  614,76	  
	   Nordea	  (pg)	   29	  310,88	   	   32	  825,88	  
	  
	   -‐	  5	  nya	  medlemmar	  sedan	  förra	  styrelsemötet.	  	  
	   -‐	  Lasse	  och	  Mikael	  har	  undersökt	  möjligheten	  att	  lägga	  över	  ekonomi	  och	  
	   medlemslistor	  i	  nytt	  redovisningssystem	  och	  har	  kommit	  fram	  till	  att	  det	  program	  
	   Regnbågen	  har,	  Visma,	  täcker	  behoven.	  Kostnaden	  jfrt	  med	  t	  ex	  Fortknox	  är	  ungefär	  	  
	   densamma,	  4	  800:-‐/år.	  Styrelsen	  beslutade	  därför	  enhälligt	  att	  fortsättningsvis	  använda	  
	   Visma	  samt	  uppdrog	  åt	  Lasse	  att	  tillse	  att	  endast	  kassör,	  medlemsansvarig	  samt	  
	   ordförande	  har	  rättighet	  att	  logga	  in	  i	  Visma.	  
	  
6.	  	   Informationsmaterial.	  	  
	   Per	  har	  en	  kontakt	  som	  ev	  kan	  medföra	  sponsring	  av	  en	  ny	  infofolder.	  
	   Förslag	  på	  denna	  lämnar	  Jane	  o	  Anne	  Mari	  i	  god	  tid	  för	  tryckning	  innan	  EuroPride.	  
	  
7.	   Styrdokument.	  
	   Stefan	  Botos	  Sydebrant	  har	  accepterat	  bli	  adjungerad	  för	  att,	  tillsammans	  med	  Ann	  Mari	  
	   ta	  fram	  förslag	  på	  styrdokument	  för	  styrelsens	  olika	  ansvarsområden.	  	  
	  
8.	   Regnbågens	  försäkring	  i	  if	  innefattar	  bl	  a	  samfällighet	  och	  styrelseansvar.	  Kostnad	  
	   4.988:-‐/år.	  Lasse	  åtog	  sig	  att	  kolla	  lite	  fler	  detaljer	  samt	  att	  eventuellt	  avsluta	  
	   försäkringen	  för	  samfälligheten.	  Försäkringsbrevet	  i	  sin	  helhet	  kommer	  att	  förvaras	  i	  
	   styrelsepärmen.	  	  
	  
9.	  	   Tidplan	  för	  medlemsmöte	  den	  18	  maj:	  Inbjudan	  ut	  5/5,	  svar	  senast	  14/5.	  Program:	  
	   18.00	  Bubbel	  och	  Regnbågspremiär	  för	  filmen	  Leva.Älska	  (1,5	  tim)	  i	  SFIs	  lokaler	  på	  
	   Sandhamnsgatan.	  19.30	  Mingel	  och	  Mat	  på	  Kleins	  Rio:	  buffé	  med	  pizzaslices+öl	  alt	  vin	  
	   för	  100:-‐	  som	  	  var	  o	  en	  betalar	  direkt	  till	  restaurangen.	  Möjlighet	  finns	  till	  köp	  av	  öl/vin	  	  
	   à	  la	  carte.	  Ann	  Mari	  tar	  fram	  textutkast	  till	  inbjudan.	  	  
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10.	   Nya	  datalagen	  som	  reglerar	  Regnbågens	  adressregister.	  	  
	   Beslutades	  att:	  
	   -‐	  texten	  godkändes	  för	  utskick	  till	  medlemmar.	  Ann	  Mari	  förser	  Christer	  med	  denna.	  
	   -‐	  i	  enlighet	  med	  nya	  lagen	  tas	  en	  ny	  köplatslista	  fram,	  med	  medlemsnummer	  ist	  f	  namn.	  	  
	   -‐	  Drop	  box	  rensas	  från	  gamla	  listor	  med	  personuppgifter.	  
	   -‐	  ett	  dokument	  upprättas	  som	  stipulerar	  vilka	  listor	  som	  ska	  finnas	  inom	  Regnbågen	  samt	  
	   vilka	  regler	  som	  gäller	  för	  dem.	  Detta	  dokument	  revideras	  en	  gång	  per	  år.	  
	   -‐	  en	  arbetsgrupp	  med	  Lasse,	  Mikael	  och	  Ann	  Mari	  åtgärdar	  ovanstående	  samt	  gör	  ett	  
	   arbetsschema	  över	  ansvarsområden	  för	  kassör,	  medlemsansvarig	  samt	  hemsidesansvarig.	  
	   -‐	  alla	  mail	  som	  skickas	  till	  medlemmar	  ska	  ha	  ”Regnbågen”	  som	  enda	  synlig	  mottagare	  och	  
	   de	  man	  vill	  nå	  	  ska	  läggas	  som	  ”dolda”	  eller	  ”hemliga”	  mottagare,	  dvs	  icke	  synliga	  för	  andra.	  
	   -‐	  samtliga	  i	  styrelsen	  godkände	  publicering	  av	  namn	  för	  styrmedlemmar	  på	  hemsidan.	  
	   Det	  står	  var	  och	  en	  fritt	  att	  avböja	  publicering.	  
	  
11.	   Insamling	  av	  fakta	  till	  Europas	  hbt-‐boende	  är	  pågående	  gm	  Mikael.	  
	   	   	  
12.	   -‐	  EuroPride.	  Micasa	  har	  avböjt	  engagemang.	  Förslag	  las	  om	  att	  Regnbågen	  ska	  finnas	  i	  
	   RFSLs	  tält	  och	  där	  dela	  ut	  flyers	  om	  vår	  verksamhet.	  Lasse	  kollar	  med	  RFSL.	  Ann	  Mari	  
	   tar	  i	  så	  fall	  fram	  förslag	  på	  flyer.	  
	   -‐	  After	  Pride.	  Björn	  kollar	  vidare	  med	  eventuellt	  evenemang	  för	  medlemmarna.	  
	   -‐	  Jubileum	  2020.	  Alla	  funderar	  på	  hur	  det	  ska	  firas	  på	  bästa	  sätt.	  
	   	   	  
13.	   Styrelsen	  är	  enig	  om	  att	  vi	  vid	  tillfälle,	  via	  t	  ex	  Sociologiska	  institutionen,	  försöker	  finna	  ut	  
	   vad	  Regnbågens	  medlemmar	  vill	  med	  sitt	  medlemskap.	  	  
	  
14.	   Styrelsemöten:	  
	   -‐	  tisdag	  15/5	  kl	  17.00	  i	  borådets	  lokal	  på	  Sandhamnsgatan.	  Christer	  bokar.	  
	   -‐	  måndag	  11/6	  kl	  17.00	  hos	  Per	  i	  Stora	  Mossen.	  Per	  återkommer	  om	  vad/när/var	  etc.	  
	  
15.	   Övriga	  frågor	  
	   -‐	  Information	  från	  bovärden	  Anders:	  redogjorde	  för	  inkommande	  post.	  
	   -‐	  Husmötet	  180423	  diskuterades	  
	   -‐	  Ny	  inloggning	  på	  hemsidan	  går	  ut	  till	  alla	  medlemmar	  i	  samband	  med	  inbjudan	  till	  
	   medlemsmöte	  
	   -‐	  Beslutades	  att	  protokoll	  ska	  numreras	  i	  följd	  oavsett	  år/styrelse.	  
	   -‐	  Nu	  när	  nya	  stadgar	  är	  tagna	  måste	  de	  samt	  övriga	  handlingar	  som	  rör	  den	  nya	  
	   styrelsen	  skickas	  in	  till	  Bolagsverket.	  Christer	  fixar	  detta.	  	  
	  
	  
	  
2018-‐04-‐18	  
	  
	  
	  
	  
Ann	  Mari	  Lindqvist	   	   Christer	  Fällman	   	  	  	  	  Per	  Rudin	   	  
Sekreterare	   	   	   Ordförande	   	   	  	  	  	  Justerare	   	   	  


